
PROTOKÓŁ NR LXXIII/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyła się w dniu 30 października 2023 roku.

Ad.l
0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Kmk otworzył

obrady   LXXIIl   sesji   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie.    Przewodniczący   Rady   powitał
zaproszonych  gości,  radnych,  bumistrza,  sekretarz gminy,  naczelników Urzędu Miejskiego
w Jędrzejowie, kiero\mików jednostek organizacyjnych gminy oraz sołtysów.

Ad.2
PrzewodniczącyR. Kmk stwierdził, że w posiedzeriu bierze udział 17 radnych i orzekł, że jest
to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

PrzewodniczącyR. Kruk zgłosił kandydaturę radnego T. Kota na sekretarza obnad LXXIIl sesji
Rady Miejskiej w Jędrzejowie. Innych kandydatur nie zgłoszono. Radny T. Kot wyraził zgodę
na kandydowanie.
Przewodniczący R.  Kruk poddał pod głosowanie kandydaturę radnego T.  Kota na sekretarza
obrad LXXIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

W g]osowaniu wzię]o udzia] 17 radnych.

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                          -             O glosów
Wstrzyma]o się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego T. Kota na sekretarza obrad LXXIIl sesji Rady
Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3
Poiządek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z LXxl sesji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia s wrześria

2023  roku  oraz  z LXXIl  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie  z dnia
17 paździemika 2023 roku.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomacja o realizacji uchwał podjętych na sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie w dniu

s września 2023 roku.
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
8.    Uchwała w sprawie  określenia wysokości  stawek podatku od nieruchomości na 2024

rok.
9.    Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Jędrzejowa.
11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Bumistrza Miasta Jędrzejowa.
12. Uchwała w sprawie zobowiązania Bumistrza Miasta do indywidualnego określenia
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warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników
wieczystych.
13 . Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości.
14.Uchwała   w   sprawie    wyrażenia   zgody   na   nabycie    nieruchomości    do   zasobu

komunalnego.
15. Uchwała  w  sprawie  prze2naczenia  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publicznego

nieruchomości komunalnej .
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości komunalnej .
17. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa  użytkowania  wieczystego     |

rieruchomości na rzecz Gminy Jędrzęjów.
18. Uchwała   w   sprawie   ustalenia   regulaminu   głosowania   w   wyborach   łavmików

do sądów powszechnych.
19. Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadenęję w latach 2024-2027.
20. Sprawozdanie  z realizacji  Uchwały Nr XVIII/117/07  Rady  Mięjskiej  w Jędrzęjowie

z dnia 18.102007 roku, zmienionęj Uchwałą Nr XXXI/237/08 z dnia 30.102008 roku,
w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości Gminy Jędrzęjów oraz ich
wydzierżawiania lub nąjmu na okres dłuższy niż trzy lata, za okres od 10.03.2023 roku
do 30.092023 roku

21. Informaęje o realizaęji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023.
22. Spravv różne.
23. Zamknięcie obrad.

BILimistiz  Pan  M.  Piszczek  wniósl  o  zdjęcie  z  poiządku  obrad  pkt  12  tj.  uchwabr
w  sprawie zobowiązania  Burmistiza  Miasta  do  indywidualnego  oki.eś]enia warunków
sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

Plzewodniczący R Kruk poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Pana M. Piszcżka.

W glosowaniu nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 12 wzięlo udzial
17 radnych.

Rada Miejska w Jędrzęjowie przyjęła w/w wniosek Burmistrza Pana M. Piszcżka następującą
ilością głosów:

Za                                   -             17 glosów

#absb   :    :#
Rada Mieiska w Jedrzeiowie iedno=lośnie t)izviela Dorzadek obrad wraz

z wDrowadzonvmi zmianami LXIIl sesii. uwaE nie wnoszac.

Ad.4
Przyjęcie protokołów z LXxl sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia s września 2023 roku
oraz z IXXIl nadzwyczajnęj sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 17 paździemika 2023
roku



W g[osowaniu  nad  przyjęciem  protoko]u  z LXxl  sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzęjowie
z dnia s września 2023 roku, wzięlo udzial 17 radnych.

Za                                    -             17 głosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

RRada  Mięjska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXxl  seąji  Rady  Mięjskięj  w  Jędrzęjowie
z dnia swrześnia2023r., uwag nie wnoszac.

W glosowaniu nad przyjęciem  protokolu z LXXIl nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 17 paździemika 2023 roku, wzięlo udzial 17 radnych.

Za                                   -             17 glosów

##abs*   :    :#
Rada Mięjska jednogłośnie  przyjęła protokół  z  LXXIl  seąji  Rady  Mięjskięj  w  Jędrzęjowie
z dnia 17 paździemika 2023r., uwag nie wnoszac.

Ad.5
RRada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami,u-nie-.
Ad.6
RRada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła informaęję o realizaęji uchwał podjętych na sesji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie w dniu s września 2023 roku,uwag nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.

Burmistrz Pan M. Piszczek omówił projekt uchwały.

Brak uwag.

W głosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2023 rok, następującą i]ością g]osów:

ZĄ                               -           17 glosów##+s*  :   :#
Powzięta Uchwala Nr LXXIII/580/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok.

Brak uwag.
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W glosowaniu wzięto udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie okreś]enia wysokości stawek

podatku od nieruchomości na 2024 rok, następującą i[ością glosów:

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/581/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Głos  zabrał  Radny  W.  Król,  który poinformował  zebranych,  że  Komisja Budżetu  i  Mienia
Komunalnego zawnioskowała aby kwestie związane z ustalaniem ewentualnych składek były
wcześniej ustalane z Komisją.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie okreś[enia wysokości stawek

podatku od środków transportowych, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/582/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 10
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Bumistr2a Miasta Jędrzejowa.

Przewodniczący R.  Kmk poinfomował, że Komisja Skarg i Wniosków przygotowała swoje
stanowisko  w  sprawie  skargi  co  było  także  poruszane  na  Komisjach.  Jednocześnie  dodał,
że  do  dyskusji  zapisała  się  Pani  Mirosława  Kot,  której  przewodniczący  oddał  głos.  Pani
Mirosława Kot zapytała czy radni  dostali materiały,  które  ona dostarczała.  Przewodniczący
odpowiedział,  że przedmiotowe  materiały przekazane  zostały  Komisji,  która zajmowała  się
merytorycznie    sprawą.     Pani    Mirosława    stwierdziła,     że    radni    nie    zapoznali     się
z jej  dokumentacją w związku z czym rozda wszystkim radnym przygotowane pismo  aby
zapoznali   się   z   treścią   skargi.   Przewodniczący   zwrócił   uwagę,   że   czas   na   dyskusję
w dalszym ciągu się liczy i zapytał jednocześnie Pani Mirosławy czy będzie wystąpienie ustne
czy   pisemne.    Pani   Mirosława   odparła,   że   się   dostosuje   do   przyznanego   jej    czasu.
W   dalszej   części   Pani   Mirosława   odczytała   rozdane   radnym   pismo.   Przewodniczący
poinfomował  Panią  Mirosławę  o  końcu  czasu  na  udział  w  dyskusji.   Pani   Mirosława
w dalszym ciągu nie przerywała wypowiedzi.  Przewodniczący  po  zakończonej  wypowiedzi
Pani Mirosławy poinfomował zebranych, że Komisja zbierała się kilkukrotnie w kwestii skargi
oraz omawiana była na poszczególnych Komisjach.

Brak uwag.
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W glosowaniu wzię]o udzial 17 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   rozpatrzenia   skargi
na Bu[mistrza Miasta Jędrzejowa, następującą ilością glosów:

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma[o się          -              O głosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/583/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 11
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Jędrzejowa.

Brak uwag.
Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzię]o udział 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Burmistrza
Miasta Jędrzejowa, następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXIII/584/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 12
Pkt. zdjęty z porządku obrad

Ad. 13
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udział 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie
zamiany nieriichomości, następującą ilością glosów:

Za                                     -             18 g]osÓw
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/585/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.



W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   zgody   na   nabycie
nieruchomości do zasobu komunalnego, następującą ilością glosów:

Za                                    -            18 g]osów
Przeciw                                         O g]osów
Wstizymalo się          -            O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/586/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 15
Uchwała   w   sprawie   przezmaczenia   do    sprzedaży    w   drodze    przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnej .

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwa[ę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży
w drodze przetargu publicznego nieruchomości komunalnej, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            18 g]osów
Pi.zeciw                                            O g]osÓw
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LXXIII/587/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości komunalnej .

Brak uwag.

W głosowaniu wzię]o udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie powzię]a  uchwa]ę w  sprawie wyrażenia zgody  na zbycie
nieruchomości komunalnej, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                          -            O g]osÓw
Wstizymalo się          -             O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXXIII/588/23 w za]ączeniu do protokołu.

Ad. 17
Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   nabycie   prawa   użytkowania   wieczystego
nieruchomości na rzecz Gminy Jędrzejów.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 18 radnych.



Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Jędrzejów, następującą
ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                        O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala LXXIII/589/23 w zalączeniu do protokołu.

Ad. 18
Uchwała  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  głosowania  w  wyborach  ławników  do  sądów
powszechnych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawieustalenia   regu]aminu
glosowania w wyborach lawników do sądów powszechnych, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIII/590/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 19
Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027.

Przewodniczący  R.  Kmk  odczytał  uzasadnienie  do  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru
ławników  na  kadencję  w  latach  2024-2027.  Następnie  poinformował,  że  opinia  Zespołu
opiniującego ławników została dołączona do materiałów i każdy radny mógł się z nią zapoznać.
Przewodniczący    R.    Knik    przystąpił    do    powołania    Komisji    Skrutacyjnej    w    celu
przeprowadzeria tajnego wyboru ławników.
Przewodniczący   zaproponował   do   Komisji   Skrutacyjnej   radnego   Ł.    Stanka,   radnego
W. Zwierzchowskiego oraz radnego G. Kuśmierza.
Innych kandydatur nie zgłoszono natomiast wszyscy trzej zaproponowani radni wyrazili zgodę
na  wejście  w  skład  Komisji   Skrutacyjnej.   Przewodniczący   R.   Kruk  poddał  zatem  pod
głosowanie w/w kandydatury.

Rada Miejska w Jędrzejowie jednoglośnie wybra]a radnych: Łukasza Stanka,  Wojciecha
Zwierzchowskiego  i  Grzegorza  Zwierzchowskiego  na  czlonków  Komisji  Skrutacyjnej
w  wyborach  lawników  na  kadencję  2024-2027  dokonywanych  przez  Radę  Miejską
w Jędrzejowie.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 10 minutową przerwę w obradach na ukonstytuowanie
się Komisji Skrutacyjnej.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisj i Skrutacyj nej Łukasz Stanek przedstawił zasady
głosowania  na  łaumików  wynikające   z  obowiązujących  przepisów.   Następnie   Komisja
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Skrutacyjna    przeprowadziła    głosowanie    tajne    na    ławników    do    Sądu    Rejonowego
w   Jędrzejowie   oraz   Sądu   Okręgowego   w   Kielcach   na   kadencję   na   lata   2024-2027.
Po  oddaniu przez wszystkich  obecnych radnych  głosów radny  Ł.  Stanek  zarządził przerwę
w celu sporządzenia stosownych protokołów.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej  Ł.  Stanek odczytał protokół tej
Komisji z dnia 30.10.2023 r. dotyczący wyborów na ławników na kadencję 2024-2027.

W  dalsze  kolejności  Przewodniczący  R.  Kmk  odczytał  treść  uchwały  z  dnia  30.10.2023  r.
potwierdzającej     wyniki     dokonanych     w     trybie     tajnym     wyborów     na     ławników
na   kadencję   2024-2027.   Powyższa   uchwała   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie   otrzymała
Nr LXXIII/591/23.

Ad. 20
Sprawozdanie  z realizacji  Uchwały Nr XVIII/117/07  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie  z dnia
18.10.2007    roku,    2mienionej    Uchwałą    Nr    XXXI/237/08    z    dnia    30.10.2008    roku,
w  sprawie  zasad  nabycia,  zbycia  i  obciążenia  nieruchomości  Gminy  Jędrzejów  oraz  ich
wydzierżawiania  lub  najmu  na  okres  dłuższy  niż  trzy  lata,  za  okres  od  10.03.2023  roku
do 30.09.2023 roku.

Przewodniczący     R.     Kmk     przekazał     prowadzenie     obrad     Wiceprzewodniczącemu
P. Błaszkiewiczowi.

Sprawozdanie zostalo przyjęta - brak uwag.

Ad. 21
Infomacje o realizacji 2adań oświatowych za rok sżkolny 2022/2023.

Informacja zosta]a przyjęta - brak uwag.

Ad. 22
Spraw różne.

Głos  zabrał  radny  A.  Bielecki  chcąc  podziękować  w  imieriu  własnym  oraz  w  imieniu
miesżkańców  Prząsławia  Małego  za  zakup  działki  dla  miesżkańców  oraz  radny  przekazał
podziękowania od mieszkańców Ciema Zaszosia i Prząsławia za wybudowanie wodociągu. W
dalszej    części   radny   zapytał    o   rozbudowę    światłowodu   do   miejscowości    Chorzewa
i Przysłowia. Głos zabrał Bumistrz Pan M. Piszczek twierdząc, że podziękowania należą się
Panu  Naczelnikowi   za  nabycie  działki.  Jednocześnie  dodał,  że  budowa  wodociągu  jest
po stronie Gminy, odnosząc się do kwestii intemetu w dalszej części poinfomował, że Gmina
rie  zajmuje  się  rozbudową  lecz  Urząd  Wojewódzki  i  ciągle   są  prowadzone  rozmowy
z przedstawicielami firmy „Nexera" o rozbudowę sieci szkieletowej na kolejne sołectwa. Głos
zabrał   radny   G.   Kuśmierz   infomując   o   częstych   awariach   na  przejeździe   kolejowym
w  miejscowości  Skroniów,  zwracając  się  z  prośbą  o  naprawę  ubytków  na  drodze  ok.  350
metrów wzdłuż torów, który stanowi objazd w sytuacji awarii przejazdu. Burmistrz wyjaśnił,
że nie stanowi to własności Gminy, jednocześnie dodał, że sprawę skiemje do radcy prawnego,
ponieważ  była już  sytuacja  2asiedzenia  lecz  sąd  nie  przyznał  terenu  Gminie.  Radny  G.
Kuśmierz zapytał także, że na ostatniej  sesji nadzwyczajnej poddane zostało pod głosowanie
przekazie pieniędzy  na remonty  dróg,  a w  szczególności  chodzi  o  drogi w miejscowościach
Małego  Skroniowa  i  Książe  Skroriowa.  Burmistrz  poinfomował,  Że  rozstrzygnięty  został
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przetarg na Mały Skroniów -Mały Łączyn, ul. Okrzei, ul. Bajkowa oraz ogłoszono przetarg na
Książe  Skroniów, jednocześnie dodał,  że do  15  grudnia jest duża szansa na rozstrzygnięcie
przetargu.  Głos  zabrał radny  M.  Skrzypiec,  który  zapytał w imieniu  swoich wyborców aby
wyznaczyć   miejsce   na   wyprowadzanie   psów.   Burmistrz   wyjaśnił,   że  jest   piękny   park
za wiaduktem gdzie można wyprowadzać psy. Jednocześnie dodał, że dobrym zwyczajem jest
posprzątanie po swoim pupilu. A udostępnienie terenu przy zalewie na dzień dzisiejszy jest nie
możliwy ze względu na otwarte place zabaw dla dzieci a szacunek do wspólnego mieria jest
różnie odbierane. Przypominając, o parku na terenie kolejowym za wiaduktem gdzie spokojnie
można wyprowadzać swoje pupile.

Ad. 23
Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodriczący P.  Błaszkiewicz zamknął LXXIIl sesję Rady Miejskiej  w Jędrzejowie
o godz.12.07.

Protokołowała
`_..`..`:,..,:-..

Barbara Gola                   mgr inż

Zahczitiki:
1 .  Lista obecrwści.
2. Podtięte uchwały.

Rady Miejskiej

bert Kruk


